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 betreft voorstel voor een verordening van het Europees Parlement en de Raad betreffende het in de handel 
brengen en het gebruik van diervoeders (COM (2008) 124 def) 

 kenmerk 142718u 

Geachte mevrouw Verburg, 

 

De vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit van de Eerste Kamer heeft in 

haar vergadering van 18 november 2008 met belangstelling kennis genomen van de beant-

woording in uw brief van 3 oktober 2008 van de op 3 juni 2008 door de commissie gestelde 

vragen naar aanleiding van het voorstel voor een verordening van het Europees Parlement en 

de Raad betreffende het in de handel brengen en het gebruik van diervoeders (COM (2008) 124 

def).  

 

Na van de beantwoording kennis  te hebben genomen is het de commissie voor Landbouw, 

Natuur en Voedselkwaliteit nog onduidelijk hoe de controle  op diervoeders  vanwege de overheid  
plaatsvindt. Ondanks de in de beantwoording opgenomen verwijzing naar publicaties en toevoe-

ging van het rapport VR 2008-0131 van het Landbouweconomisch Instituut (LEI) bestaan bij de 

commissie op dit punt nog de nodige vragen. 

Voor zover de commissie heeft kunnen nagaan controleert de Voedsel en Waren Autoriteit 

(VWA) momenteel de aan de etikettering van diervoeders gestelde eisen niet meer aangezien 

93% toch wordt goedgekeurd.  

 

In verband met het voorgaande ontvangt de commissie graag een gedetailleerde beschrijving 

van de dagelijkse praktijk ten aanzien van de import van diervoeders. In het bijzonder heeft de 

commissie belangstelling voor (de toekomst van) de samenwerking tussen de douane en de 

VWA bij het lossen van containers met diervoerders in de haven van aankomst. In aansluiting 

daarop zou de commissie graag geïnformeerd willen worden over de keten van invoer van 

diervoeders tot aflevering aan de klant.  

In uw antwoord onder punt 4 is met betrekking tot het voorgaande indirect het een en ander 

aangegeven, maar naar de mening van de commissie is daarbij onvoldoende aandacht geschon-
ken aan de eigenstandige verantwoordelijkheid van de VWA op basis van deze verordening. Op  

dit punt wordt de commissie naast de reeds verstrekte informatie over de gang van zaken in 

                                                 
1  LEI rapport “Financiële lasten nieuwe EU verordening diervoederetikettering, Lastenverzwaring van 
de diervoedersector en de overheid, juli 2008.  
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crisissituaties ook nog graag geïnformeerd  over de gang van zaken onder normale omstandig-

heden. 

 

Bij het antwoord onder punt 5 is volgens de commissie niet ingegaan op de door haar gevraag-
de toezegging om, op het moment dat helder is geworden wat de gevolgen zijn voor de controle 

door de VWA, dit aan de commissie te melden. Tevens mist de commissie in dit punt de beant-

woording van de vraag of sprake is van een eenduidige verantwoordelijkheidsverdeling van de 

ministeries van LNV en VWS voor de VWA. 

 

In het antwoord op vraag 6 is naar de mening van de commissie niet ingegaan op de door haar 

noodzakelijke geachte  analytische verificatie van wat de etikettering weergeeft. Zij vraagt der-

halve om een aanvullende beantwoording. 

 

Voor wat betreft de beantwoording van vraag 8 bevat de brief slechts een verwijzing naar het 

antwoord op vraag 7. Laatstgenoemd antwoord gaat naar het oordeel van de commissie onvo l-

doende in op de zogeheten “witte vlekken” in de handhaving. De commissie verzoekt daarom 

ook op dit punt om een aanvullende beantwoording.    

 

Is het naar uw oordeel juist naar aanleiding van het antwoord op vraag 9 te concluderen dat de 
Taskforce Diervoeder onkundig of onwetend was van het eerder bekende voornemen van de 

Europese Commissie ten aanzien van het voorliggende voorstel?  

 

De leden van de commissie LNV van de Eerste Kamer der Staten-Generaal zien de antwoorden 

op de gestelde vragen en de reactie op de gemaakte opmerkingen met belangstelling tegemoet. 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

Prof. dr. ir. E. Schuurman 

Voorzitter van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 

 


